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molt, molt greu. I Ii he de dir

una cosa, i ja la die, i no consu

mire despres el torn de replica
perque no valla pena. 13s a dir,
aquest tema em sembla tan

clar que senzillament dient
aixo. havia de tenir les seves

conseqiiencies. 13s a dir, jo co

nee algun delegat de Sanitat a

Lleida, per exemple, que per
aquest fet va haver de dimitir,
va haver de dimitir, senzilla
ment.
No per res. Perque el sistema

ha de tenir garanties que les
coses son com han de ser. I la

gent ha de saber que no es pot
donar mal exemple i utilitzar el
sistema pubic quan es tenen

determinats carrecs i, al mateix
temps, compatililitzar amb la

privada i derivar malalts de la

privada a la publica, perque
aixo. com a minim, no es este
tic i pot arribar a ser no etic,
Ja Ii die: no utilitzare mes

torn. Senzillament vull que ho

sapiga, suposo que ho sap, qui
nes mesures prendran? AiXD es
el que ens agradaria saber,
consellera. Gracies.

• La consellera Marina Geli:
Sobre el doctor Manel Bal
cells (que, per cert, es el direc
tor d'Estrategia i Coordinacio. i

perar, perque ell entenia que el
retorn a la seva activitat poste
rior, i aixo en aquest moment
amb les normes vigents de

compatibilitza-
••••••••••••••••••••••••••••••••••• cia en aquell

moment era

possible. No
tinc cap
c o n s t a n c i a
que el doctor
Manel Bal
cells passes
pacients de
la privada a

la publica. I,
per tant, no
fare res per
que no en

tinc cap
constancia.

Segon. EI
Govern de la
Generalitat, el
Govern... si
vo s tes ho t e

nen, dones,
miri, aquesta
consellera te la
conciencia ab-
solutament

tranquil.la perque el doctor
Manel Balcells va demanar

aquesta compatiblitat en base
al Decret en aquell moment vi
gent. I, per tant ell feia... no

no de Planificacio) , els yam

conte star puntualment una
resposta escrita que vostes te
nen. Per descomptat, el diputat
Jordi Turull
ens la va fer,
nosaltres n
yam conte star

i, per tant,
vostes la tenen
i yam contes
tar en el temps
reglamentari.
Pero li he de

dir que el doc
tor Manel Bal
cells, en base a

la normativa

d'aquell mo
ment, va de
manar la com

patihilitzacio,
la possibilitat, i
el 2 de setern

bre del 2004 el
director gene
ral de Funcio
Publica del

Departament
de Governa-
cio, perque ell,
per descomptat quan va acce

dir al carrec va tipificar que
feia jornada setmanal de 4 ho
res dijous a la tarda, per conti
nuar tenint la possibilitat do-

LA PRUEBA
INCULPATORIA

EI Grupo Parlamentario
de CiU tambien recibio
una copia de la carta que
prueba como Balcells
hacia esta prdctica

DIMISION
CIU dice que este tipo
de comportamientos
merecen el cese de la

persona que los realiza

INCOMPATIBILIDAD
Desde el mes de diciembre
ningun alto cargo de la
Generalitat puede ejercer
la actividad privada

El Hospital celebra la segunda Jornada de Salut, que tuvo como

temdtica central las listas de espera

Las listas de la 'desesperacion'
ORIOLSERRA

Para
entender 10 que es una lis

ta de espera hay que estar en
una de ellas ". Lo decia Al
bert Jovell. presidente del
Foro Espafiol de Pacientes

y director general de la Punda
do Biblioteca Josep Laporte, du
rante la segunda Jornada de Sa
lut organizada por el Hospital de
Granollers, celebrada el pasado
miercoles en la sala de actos de
la parroquia de Sant Esteve. Jo
vell, afiadia que "he aprendido
mas sabre ellas como paciente que
en toda mi carrera como medico ". Y
es que llego a definirlas como
"las listas de la desesperacion ", re
cuperando un termino emplea
do anteriormente por la presen
tadora de la jornada, la periodis
ta Pilar Calvo.
Segun Jovell, las listas de espe

ra son "un problema que tendremos
siempre y que existe en todos los pai
ses", pero "hay que reducirlas de
forma sostenida". La gran pregun
ta es como. En este sentido, pro-

Xavier Solanas

La iornada celebrada en 10 reetoria conto con mucho publico.

puso "comprometer a los medicos" y
tomar medidas como un aumen

to de los recursos para los centros
medicos 0 de las horas laborables
de su personal, algo que "funcio
na a corto plaza". Jovell tambien
considero que hay que ofrecer

"transparencia" al paciente. Bsto
significa informarle del estado de
su caso y de los motivos por los

que debe esperar, dado que "hay
que distingir entre los enfermos can

un riesgo grandey aquellos que-pue
den esperar",
La jornada fue inaugurada

por el alcalde, Josep Mayoral,
el director del Hospital, Rafael
Lled6, y el director de' Estrate

gia y Coordinacion del Departa
ment de Salut de la Generalitat,

feia activitat publica i, per tant,
feia 4 hores a la setmana per
que considerava que no havia
de perdre les seves capacitats
fonamentalment de cirurgia
ortopedica,
A posteriori, el 27 de desem

bre, la LIey 13/2005 de regim
d'incompatibilitat dels alts ca
rrecs, diu que aixo no es possi
ble. I, per tant, el doctor Manel
Balcells ha renunciat a aquesta
activitat, en fi. .. Pero. per tant,
no hi ha res mes a dir perque
tant abans com ara el doctor
Manel Balcells ha renunciat a

aquesta activitat i, en fi. .. Pero,
per tant, no hi ha res mes a dir

perque tant abans com ara el
doctor Manel Balcells i totes les
altres persones han complert
escrupolosament el que diu la
norma. I, per tant, no tine cap
mesura a prendre en relacio a

aquest sentit.

NOTA DE REDACCION. Lo mas
curioso del caso es que el pa
sado mes de julio, el propio
Balcells lanz6 una velada
amenaza a esta REVISTA, ad
virtiendo de que la conselleria
iba a estudiar la responsabili
dad legal por las informacio
nes publicadas en el 'affaire'
Policlinica.

LA SUBIDA
Balcells reconocio que el
cierre de Policlinica es uno

de los motivos por 10 cual
ha aumentado el tiempo
de espera en Granollers

Manel Balcells. Este ultimo se

refirio al hecho de que, rnientras
la media catalana indica un des
censo del tiempo de espera a 10

largo del ultimo afio, Granollers
ha sido "uno de los pocos lugares
de Catalunya donde ha aumenta

do ". Balcells, reconocio que este
hecho se debe al cierre todavia
reciente de Policlfnica, aunque
se apresuro en asegurar que el

problema ya se encuentra "en
vias de solucion ", Ademas. asegu
ro que la Generalitat se ha pro
puesto reducir todavia mas el

tiempo de espera antes de que
finalice la presente legislatura y
recordo que "el Servei Catala de la
Salut garantiza que todo paciente
que necesite ser intervenido y no

pueda esperar, sea intervenido ",
porque "si no se le puede atender
en un centro, se hace en otro ".
La jornada se cerro con una

mesa redonda y un debate en el

que pudieron participar todos los
asistentes.
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